

Title (en)
Glazing

Title (de)
Verglasung

Title (fr)
Vitrage

Publication
EP 2460947 A2 20120606 (DE)

Application
EP 11009506 A 20111201

Priority
DE 202010016189 U 20101206

Abstract (en)

The unit (10) has a profile device (22) including a support profile (24) attached to a supporting structure (36). The support profile frames an upper end region (20) of a glass disk (18) with a lower region of the support profile from a side of the glass disk, where the lower region is formed by a vertical leg of an angle profile. The profile device includes another support profile (26) attached to the former support profile. The latter support profile frames the upper end region of the glass disk with another vertical leg from another side resting against the former side.

Abstract (de)

Eine Verglasung 10 besitzt zumindet eine Glasscheibe 18 und zumindet eine Profilvorrichtung 22, die an einer Tragkonstruktion 36 befestigt ist, wobei die Glasscheibe 18 mit ihrem oberen Endbereich 20 durch die Profilvorrichtung an der Tragkonstruktion 36 befestigt ist. Die Profilvorrichtung 22 besitzt ein erstes Stützprofil 24, das an der Tragkonstruktion 36 befestigt ist und das mit seinem unteren Bereich den oberen Endbereich 20 der Glasscheibe 18 von einer ersten Seite her einrahmt. Die Profilvorrichtung 22 besitzt auch ein zweites Stützprofil 26, das an dem ersten Stützprofil 24 verhakend befestigt werden kann und das mit seinem unteren Bereich den oberen Endbereich 20 der Glasscheibe 18 von einer der ersten Seite gegenüber liegenden zweiten Seite her einrahmt.

IPC 8 full level

E06B 1/60 (2006.01); **E04B 2/88** (2006.01); **E06B 3/58** (2006.01); **E06B 3/62** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 2/88 (2013.01); **E06B 1/6023** (2013.01); **E06B 3/5828** (2013.01); **E06B 3/5842** (2013.01); **E06B 2003/6258** (2013.01)

Citation (applicant)

- WO 2009003431 A1 20090108 - BANGRATZ RENE [DE]
- DE 202009013904 U1 20100218 - BANGRATZ RENE [DE]

Cited by

DE102012002057A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

DE 202010016189 U1 20110217; EP 2460947 A2 20120606; EP 2460947 A3 20140604; EP 2460947 B1 20160615

DOCDB simple family (application)

DE 202010016189 U 20101206; EP 11009506 A 20111201